
Van: stichting brouwberg [mailto:st.brouwberg@gmail.com]  
Verzonden: zondag 31 juli 2016 16:46 
Aan: STATENGRIFFIE 
Onderwerp: bezwaarschrift over uitbreiding en een nieuw geitenfokkerij 
 
L.S. 
 
In de bijlage treft u een bezwaarschrift dat wij hebben ingediend bij de Gemeente Gemert 
Bakel tegen uitbreiding van een Geitenfokkerij en nieuwe vestiging van dezelfde V.O.F., alles 
in de directe omgeving van vier wijken aan de oostkant van Helmond. 
In het bezwaar zijn de afstanden aangegeven tot aan de bebouwingen in onze Gemeente. 
De Q-koorts is nog steeds niet over en er zijn nog dagelijks nieuwe ziektegevallen. 
Dit bedrijf was ten tijde van de Q-koorts de grootste geitenhouderij van Nederland en is 
geruimd. 
Het was mede verantwoordelijk voor het zeer grote aantal Q-koorts patiënten hier in onze 
wijken. 
De toezegging van het college van Gemert dat zij een onderzoek laten doen door de GGD 
komt ons over als mosterd na de maaltijd. 
Er is toch genoeg gepubliceerd over de gevaren van Q-koorts. 
Bij een mazelen epidemie gaat men toch ook niet eerst vragen aan de GGD of het RIVM wat 
de risico's zijn. 
 
Wij doen een beroep op U Gedeputeerden en leden van Provinciale Staten om, zover in uw 
macht, te verhinderen dat deze plannen worden gerealiseerd. 
 
Wij verzoeken aan de griffier om deze mail met bijlage door te sturen naar alle leden van de 
Provinciale Staten. 
 
Wij hopen dat Gemert-Bakel tot inzicht komt en dat velen behoedt worden voor een nieuwe 
Q-koorts debacle. 
Tenslotte voor uw informatie: haast heel de gemeente Helmond ligt in de gevaren cirkel voor 
Q-koorts van dit bedrijf. 
 
Met dank voor uw medewerking 
 
Stichting Brouwberg 
M.J.F. van Hees, voorzitter 
 

mailto:st.brouwberg@gmail.com


Stichting Brouwberg

&
WJwM rou wberg

p/a Sparrer-cde 10 57AgfiZ l'leinrond E: brouwberg@gmail.com KvK: 54086159

Aan het Coiiege van Burgemeester en Wethouders
van de Gemeente Gemert-Bakel
Ridderplein 1

5421CV Gemeri

Betr.. bezwaar uitbreiciing Knoops v/d Heuvel.

Helmcr-:o 29.iurli 2016

Geaci-it Coilege,

Bij c1e:e maken wij bezwaar tegen aangevraagde uitbreiding van Geitenhouderij Knoops v/d
Heuvel V O F, Grotelsehei 4 in ;y.; genreente.
Ook hebben wij veel bezwaar tegerr het verlenen van een omgevingsvergunning aan
Muizeirhoi 1 Bakel, voor het reaiiseren van geitenstallen.
Hei ntoet ook bij uw gemeente bekend zijn wat voor ellende in het verleden ontstaan is, mede
door dit bedrijf, met de uitbraak van de Q-koorts. Een ziekte die nog steeds niet voorbij/ over is
en waarvan dagelijks nog nieuwe ziektegevallen bij mensen zich openbaren.

Ook is rnrnidciels bekend geworden dat de gevarenzone voor Q-koorts een cirkel heeft van 5
km.
De afsialu van het bedrijf Grotelsehei tot aan 3 wijken in de gemeente Helmond zijn:
Dierdoni<. Ci 9E krn, Helmoncj j'rlooiC (Venuslaan): 1,45 km en Rijpelberg (de Rodes): 1,45 km.
De afstancen van l-ret beoogce nevenvestiging aan het Muizenhol zijn:
Dierdcnx 0,85 km, Helmorrd Írloord 2,8 km en de Rodes 1,8 km.
Ook de geheie wijk Brouv'rhuis ligt in de gevarenzone.

Wij wijzen op andere ziektes in het verleden, zoals Mond- en Klauwzeer, Vogelgriep,
Varkerrspesi enz. en de MRSA cíoor veeteelt, al deze ziekten hebben meer uitbraken gekend
ondarrl<s riieuwe diergeneesl<unCu-

Wanneer cie genreente Gemert-BaKel, volgens de media, recht meent te hebben op
verdubbeling van de N279 menen wij nog meer recht te hebben op een goede leefomgeving.
Onder deze leefomgeving verstaan wij. welzijn van mens, dier en flora en fauna. Welzijn van
zowel burgers als agrariërs.
Bceren die er alles aandoen om hun omgeving leefbaar te houden kunnen de dupe worden
van een eenling.

Wij kri;gen c're indruk ciat uw gemL.Ènte nog niet doordrongen is van de noodzaak voor het
behoud van deze aarde voor ons en zeker ook voor ons nageslacht. Dat bij u economie nog
steecis speerpunt nummer één is Dat u nog niet bereid bent om de omslag te maken naar een



ecologische omgeving en fiaar verrnÍndering van de intensieve veeteelt. Een groene econornie
die in onze provincie en ook steeds meer in Den Haag prioriteit krijgt.

Wij gaan er dan ook vanuit dat u, als vergunning verstrekker voor nieuwe activiteiten niet
meewerkt aan het verknalien van onze leefomgeving.

Strclrt
Met vriendeii

Kopie per mail aan.
-College Helmond,
-Via Raadsgriffier aan de raads- en burgerraadsleden
Bakel

-Coliege van Gedeputeerden van de Provincie Noord
-Via Griífier- Provinciale Staten aan Statenleden
-Eindhcverrs Dagbiad
-Omroep Brabant
-Wijkbladen van Dierdonk Rijpeiberg, en Brouwhuis
en andere media
-Wijkraderi l-lelmond Noord, Dlerdonk, Brouwhuis, Rijpelberg
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van de gemeenten Helmond en Gemerl-

Brabant



ONTVANGSTBEVESTIGING

GEMEENTE GEMERT.BAKEL
RIDDERPLEIN 1

5421 CV GEMERT
0492-378500

Ontvengen op
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Hierbij bevestigen wij de ontvangst van uw poststuk.
Het betreffende poststuk is.

Afzender: . 5fichti.lE. . . .É( eor W A.Ll.-c1,





 
Vergunningaanvraag uitbreiding geitenhouderij Herpen ingetrokken  
 

Vergunningaanvraag uitbreiding 
geitenhouderij Herpen ingetrokken 

 

stock.xchng 
HERPEN - In overleg met de gemeente Oss heeft geitenhouder Arjan van de Ven uit Herpen 
de vergunningaanvraag voor uitbreiding van zijn bedrijf dinsdag ingetrokken 'om rust en 
ruimte te creëren om met elkaar goed na te kunnen denken'. Dat blijkt uit een persbericht van 
de gemeente.  
Het gaat hier om een complex en gevoelig vraagstuk 

Bekijk ook... 
• Herpen zegt massaal nee tegen meer geiten 
• Gemeente houdt bijeenkomst over mogelijke uitbreiding geitenhouderij Herpen 
• SP vraagt provincie om zich uit te spreken over uitbreiding geitenhouder Herpen 
• Geitenhouder Herpen waar Q-koorts uitbrak wil fors groeien 

Met de huidige vergunning mag Van de Ven 1.945 melkgeiten en 550 opfokgeiten houden. 
Met de oorspronkelijk aangevraagde uitbreiding zou het aantal melkgeiten bijna verdubbelen. 

Wethouder Johan van der Schoot in het persbericht: ,,Het gaat hier om een complex en 
gevoelig vraagstuk. Dat vraagt om een structurele oplossing waarin de belangen van alle 
partijen zo goed mogelijk in balans zijn. Dat is niet eenvoudig, maar we gaan samen proberen 
die te vinden." 

Bezwaren 
Eerder hadden ongeveer 200 mensen al bezwaar gemaakt tegen de uitbreiding van de 
geitenhouderij van Arjan van de Ven in Herpen. Het geitenbedrijf was in 2007 de eerste 
geitenstal waar Q-koorts uitbrak. 

Meer achtergronden en het laatste nieuws over de Q-koorts op bd.nl/qkoorts. 

 

http://www.bd.nl/regio/oss-uden-veghel-e-o/oss/herpen-zegt-massaal-nee-tegen-meer-geiten-1.5948015
http://www.bd.nl/regio/oss-uden-veghel-e-o/oss/gemeente-houdt-bijeenkomst-over-mogelijke-uitbreiding-geitenhouderij-herpen-1.5853794
http://www.bd.nl/regio/oss-uden-veghel-e-o/oss/sp-vraagt-provincie-om-zich-uit-te-spreken-over-uitbreiding-geitenhouder-herpen-1.5787911
http://www.bd.nl/regio/oss-uden-veghel-e-o/oss/geitenhouder-herpen-waar-q-koorts-uitbrak-wil-fors-groeien-1.5787201
http://www.bd.nl/1.5948015
http://bd.nl/qkoorts
http://www.bd.nl/


BAKEL/HELMOND - De zorgen van omwonenden van een mogelijk nieuw geitenbedrijf in 
Bakel worden serieus genomen. Dat vindt Willy van der Linden, q-koorts patiënt en inwoner 
van de Helmondse wijk Dierdonk.  

Bekijk ook... 
• Ex-Q-koortspatiënt uit Dierdonk Helmond maakt zich zorgen over komst 

geitenhouderij  
• Helmond: 'GGD-onderzoek naar geitenhouderij vlakbij Dierdonk'  

 "Het is een geruststellende gedachte dat er goed wordt gekeken naar de gezondheidsaspecten 
in relatie tot de geitenhouderij", zegt hij. 

Brandbrief 
Van der Linden heeft namens een groep verontruste burgers een brandbrief naar B en W van 
Helmond gestuurd. Hij uit daarin zijn grote zorgen over de mogelijke komst van 2500 
melkgeiten naar de Muizenhol in Bakel, net over de gemeentegrens bij Dierdonk. 

Van der Linden is vooralsnog zeer tevreden over de antwoorden. "We hebben mondeling 
contact gehad; ik heb gesproken met twee Helmondse wethouders en een uit Gemert-Bakel. 
Later heb ik van die gemeente nog een schrijven gehad, waaruit blijkt dat ze alle 
gezondheidsfacetten eerst goed in beeld wil hebben alvorens een besluit te nemen." Hij is ook 
blij met de toezegging dat er een GGD-onderzoek komt. 

Helmond 
De overgrote meerderheid van alle (gemelde) Q-koortspatiënten woonde in Helmond. Een 
jaar na de grote uitbraak in 2007 van deze ziekte - die bij zwangere geiten voorkomt en via de 
lucht mensen besmet - zijn in Helmond 77 mensen ziek geworden, driekwart van heel 
Nederland. Een jaar later waren het er 220 tegen landelijk 378. Hoeveel mensen chronisch 
ziek geworden zijn, is niet bekend. Ook op het Bakelse bedrijf, dat uitbreidingsplannen heeft 
naar Muizenhol, is toen Q-koorts geconstateerd. Alle geiten worden er nu geënt. 

 

http://www.ed.nl/regio/helmond/ex-q-koortspati%C3%ABnt-uit-dierdonk-helmond-maakt-zich-zorgen-over-komst-geitenhouderij-1.6149273
http://www.ed.nl/regio/helmond/ex-q-koortspati%C3%ABnt-uit-dierdonk-helmond-maakt-zich-zorgen-over-komst-geitenhouderij-1.6149273
http://www.ed.nl/regio/helmond/helmond-ggd-onderzoek-naar-geitenhouderij-vlakbij-dierdonk-1.6158482
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